



စတင်ပါ စုရုံး

CG လူကောင်းတွေ့ဆုံတဲ့နေရာ။

စုရုံးခြင်းသည်စိတ်တူသူများအတွက်ဘာသာရေးလူမှုရေးတွေ့ဆုံမှုဖြစ်သည်။
ပံ့ပိုးသူများကလူ ၇ ယောက်နှင့်အထက်ရှာသည်။ စုရုံး '။' ၁st

စုရုံးခြင်းကိုအိမ်တွင်ကျင်းပနိုင်သည်။ အခြားနည်းလမ်းများမှာ SmeC, PHeC သို့မဟုတ်ကျောင်းတို
ဖြစ်သည်။ The Gathering သည် 'Klan' ဟုခေါ်သောကော်မတီကိုဖွဲ့စည်းသောအကြီးအကဲများကို
ရွေးချယ်သည်။ 1 မှာst တက်ရောက်သူအားလုံးကိုစုရုံးခြင်းအားဖြင့်ပျော်ရွှင်ဖွယ်ရာနေ့တိုင်းကိုစုရုံးရန်
ဆုံးဖြတ်သည်။ စုရုံးခြင်းနှင့်မည်သည့်အချိန်တွင်လာမည့်ကော်မတီအစည်းအဝေးကျင်းပရန်အမည်
နှင့် ပတ်သက်၍ ။

ထောက်ခံသူများ (တက်ရောက်ခြင်း) လျှို့ဝှက်မဲ 1 အသက်ကြီးအတွက်ရွေးကောက်တင်မြှောက် (အနည်းဆုံး) အများဆုံးသူ 7 HE နှင့် 7 SHE အထိ (၇-၇ အုပ်ချုပ်မှု) 14 အကြီးအကဲများစုစုပေါင်း။
တက်ရောက်သူမည်သူမဆိုသူတို့လိုအပ်ချက်များကိုဖြည့်ဆည်းနေသမျှကာလပတ်လုံးအမည်စာရင်းတင်
သွင်းနိုင်ပါသည်။ အကြီးအကဲဖြစ်ရန်လိုအပ်သောလိုအပ်ချက်များ - အသက် ၂၈ နှစ်မှ ၇၀ နှစ်အတွင်း၊
မိဘ၊ ကာယနှင့်စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာကော်မတီဝင်တစ် ဦး ဧါတာဝန်များကိုထမ်းဆောင်ရန်။
လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာမသန်စွမ်းမှုမရှိပါ (ကလေးသူငယ်များအားတူညီသည့်လိင်၊ တူညီသောကျား၊ မ
ရောထွေးသောလိင်)ရာဇ ၀ တ်မှ၊ ရာဇ ၀ င်မရှိ၊ ကက်သလစ်ဘုန်းတော်ကြီး၊ သီလရှင်၊

မှတ်ချက် ! လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာမသန်စွမ်းမှုသည်ကလေးများအတွက်ခြိမ်းခြောက်မှုတစ်ခုဖြစ်သည်။

7_7 စည်းမျဉ်း (သူနှင့်သူမတန်းတူကိုယ်စားပြုခြင်း) UCG ကော်မတီအားလုံးနှင့်
သက်ဆိုင်သည်။ ကော်မတီများမှာ ၁ (မပြည့်စုံ) 14 (ပြီးပြည့်စုံသည်)။ မပြည့်စုံသော
ကော်မတီသည် HE နှင့် SHE ပေါင်းစပ်ထားသော်လည်း ၇ HE သို့မဟုတ် ၇ SH ထက်မပို
စေရပေ။ အီးဂ။ ၈ သူ၊ ၆ သူမများသည် ၇ ဦး ထက်မပိုနိုင်ပါ။ ကော်မတီတစ်ခုလုံးတွင်သူ
(၇) ဦး၊ ကော်မတီတစ်ခုလုံးသည်ရည်မှန်းချက်ဖြစ်သည်။ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူ
တစ် ဦး သည်တာ ၀ န်အားလုံးကိုထမ်းဆောင်ရမည်။ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူ (၁၄) ဦး သည်ပမာဏကိုညီမျှစွာမျှဝေနိုင်သည်။

Klan တာဝန်များ -

ဖွဲ့စည်းသည် - နေရာစုရုံး (ခန်းမ၊ လုံခြုံရေး)သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊
ဖျားနာသူ၊

ထုတ်ပြန် စုရုံး (ဘယ်အချိန်၊ ဘယ်နေရာမှာလဲ)မီဒီယာထုတ်ပြန်ချက်များနှင့်
သတင်းစကား၊ ၁ ဘုရားသခင် ၁ ယုံကြည်ခြင်း ၁ ဘုရား iverse ဝချုပ်
အုပ်ထိန်းသူများ

အစီအစဉ်ကြိုဆိုခြင်း၊ အကြမ်းဖျင်းဖော်ပြပါ၊ ဆုတောင်းခြင်း၊ ဖတ်ခြင်း၊ ဆွေးနွေးရန်ပုံငွေ
ရှာဖွေခြင်း။ အဓိကဘာသာစကား၊ ဒေသနုတရစကားနှင့်ထုံးတမ်းစဉ်လာများကိုထိန်းသိမ်း
ပါ။

ကိုင် ရှုပ်ထွေးမှုများ၊ ရွေးကောက်ပွဲများ၊ အသစ်လက်ထပ်သောကလေးများနှင့်မွေးကင်းစကလေးများ

၁၀ အဆုံးသတ်သူများအတွက်ညည်းတွားပါ။

စားသောက်ဆိုင်: ထိုင်ခုံ၊ (အရက်မပါသော)၊ အစားအစာ၊ တေးဂီတ၊ အက၊ ဖျော်ဖြေ
ရေးနှင့်သန့်ရှင်းရေးလုပ်ခြင်း ...

ကော်မတီ - အစည်းအဝေး။ မတရားသဖြင့်တိုက်ခိုက်ခံရခြင်း၊ အားနည်း
ခြင်း၊

နောက်ဆုံးပေါ် - ရှောင်ကြဉ်ရန်နှင့်စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ရေးများ၊ ကျောင်းများအတွက်ပညာရေးဆိုင်ရာ
ပစ္စည်းများပြင်ဆင်ရန်၊ အကျိုးအမြတ်မယူသောအဖွဲ့အစည်းများတည်ထောင်ရန် (ခရု...

အဆက်အသွယ်မပြတ်စေနဲ့: Shire ကောင်စီနှင့်အတူ။ Custodian
Guardian သည်စီးပွားရေး၊ နိုင်ငံရေး၊ လူမှုရေး၊ ကော်မတီများ၊ ရာထူးများ။

ပံ့ပိုးသူများ၏ပံ့ပိုးမှုဖြင့် Klan သည်ဒေသခံသဘာဝပတ်ဝန်းကျင်၊ အကျိုးအမြတ်မယူသော၊ အကြမ်းမဖက်
သောနှင့်လူမှုရေးဆိုင်ရာတရားမျှတမှုဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များအားလုံးကိုစုပ်ယူပြီးသူတို့ကိုစီမံသည်။

စုရုံးခြင်းကို 'ပျော်စရာနေ့' တိုင်းနေထွက်ပြီးနောက် ၁ နာရီမှနေဝင်ချိန်မတိုင်မီ
၁ နာရီအထိဖြစ်သည်။ တစ် ဦး ကစုရုံး N-At-m တွင်ပါဝင် (ခေတ်သစ်အချိန်စီမံ
ခန့်ခွဲမှု) ပျော်စရာနေ့များ (အခမ်းအနားများ၊ အထိမ်းအမှတ်များ၊ အရှက်ကွဲ
ခြင်း)။ စုရုံးမှုများသည်ဒေသဆိုင်ရာအစားအစာ၊ ယဉ်ကျေးမှု၊

Etiquette တွေ့ဆုံ

ထောက်ခံသူများတစ် ဦး စုရုံးသွားရောက်ကြည့်ရှုခြင်းနှင့်အခြားသူများကိုစုရုံးသွားရောက်
ကြည့်ရှုရန်တိုက်တွန်းပါသည်။ သူတို့သည်ကိုးကွယ်ခြင်း၊ ကိုးကွယ်ခြင်း၊ (အမှိုက်မပါ)
သောက်ပါ (အရက်မပါသော)၊ သီချင်းဆို၊ ကခုန်၊ ရယ်မော၊ ကစား၊ သဟဇာတ ... ဒါဟာသင့်
ရဲ့စုရုံးပျော်မွေ့ပါကအလုပ်လုပ်ပါစေ!

တက်ကြွစွာပါဝင်မှုသည်အတွေ့အကြုံများကိုရရှိစေသည်။ အတွေ့အကြုံများအရေးကြီးလှသည် ကျနော်
တို့အခြားသူများနှင့်ဤဝေမျှလို။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျွန်ုပ်တို့၏အတွေ့အကြုံများကိုအခြားသူများနှင့်
ဆွေးနွေးလိုသည်။ဤသည်အခြားသူများနှင့်ကျွန်ုပ်တို့၏ဆက်ဆံရေးတိုးပွားစေပါသည်။ တိုးမြှင့်
ကောင်းသောဆက်ဆံရေးပျော်ရွှင်မှုကိုသို့သာပြန်ဆို။

အတွေ့အကြုံများအလုပ်လုပ်ရန်ထိုတွင်အမျိုးမျိုးရှိရန်လိုအပ်သည်။ ပူးတွဲပါ ဝ င်
သည့်အကြောင်းအရာများသည်လှုပ်ရှားမှုများကိုစုဆောင်းခြင်း၊ ဥပဒေပေးသူ
အထင်အရှား၊ ရှောင်ဖယ်စာရင်းများ၊ ဗဟုသုတ၊ လက်ရှိသတင်းများ၊ ဝါသနာများ၊
အကျိုးစီးပွားများ၊ မရှက်ပါနဲ့!

ဆွေးနွေးချက် -Etiquette: စပီကာကိုအနှောက်အယှက်မဖြစ်စေဘဲအနီးကပ်
နားထောင်ပါ။ ညစ်ညမ်းသော၊
လူဆက်ဆံရေးသည်စိတ်အားထက်သန်မှု၊ အခွအနေပျံ့နှံ့ရန်၊ သဘောမတူရန်
သဘောတူသည်။

စုရုံးမှုများ၊ ထောက်ခံသူများ၊ Eld ညီသည်များ၊ အကြီးအကဲများ၊ အသင်းဝင်များကိုအုပ်ထိန်းသူ အဖြစ်ထည့်သွင်းထားသည် (၁)st နာမည်) လူတိုင်းတန်းတူဖြစ်တယ်။ အကြီးအကဲများ နှင့်အဖွဲ့ဝင် များဂုဏ်ထူးဆောင်ခေါင်းစဉ်နှင့်အတူခေါင်းဆောင်များဖြစ်ကြသည်။ ဤခေါင်းစဉ်များကိုစုရုံးခြင်း ပြင်ပ၌ဖြစ်စေ၊ ကော်မတီများတွင်ဖြစ်စေအသုံးပြုသည်။

၁ ဘုရားသခင်သည် G atherings ကိုချစ်သောသူဖြစ်သည်

အဆိုပါ Klan ရဲ့ 2 မှာကြိမ်မြောက် Custodian Zenturion နှင့်တွေ့ဆုံပါ (၁ ယောက်နှင့် ၁ ယောက်) cted ele- ဖြစ်ကြသည်။ ၎င်းတို့၏အမှန်တရားကိုထုတ်ဖော်ကြေငြာပြီးချိန် ၁ တွင်အသင်း ၀ င်သည်။ စုရုံးမှုအသစ်ကိုဝက်ဘ်ဆိုက်ပေါ်တွင်ဖော်ပြထားသည်။

The စုရုံး ယခု ၀ က်ဘ်ဆိုက်တွင်ရရှိနိုင်သမျှကိုအသုံးပြုနိုင်ပြီ စုရုံးခြင်းသည်လည်းရန်ပုံငွေရှာဖွေနိုင်သည် (အကြွေးမရှိ) 90% ကိုစုရုံးခြင်းနှင့် အတူနေ 10% Universe Custodian Guardians အုပ်ချုပ်ရေးမှပေးပို့နေကြ သည်။

Custodian Zenturion ဒေသန္တရအသိုင်းအဝိုင်းနှင့်ဒေသန္တရအစိုးရအုပ်ချုပ်မှုကို ကိုယ်စားပြုသောရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံခေါင်းဆောင်များဖြစ်သည်။ ဤခေါင်းဆောင် များသည် ၁ နှင့် ပတ်သက်၍ အသည်းအသန်ရှိသည် ဘုရားသခင် ၁ နှင့် 1 ယုံကြည်ခြင်း။ သူ တို့သည်ကြောက်ရွံ့မှုကင်းသောကျင့် ၀ တ်စံနှုန်းဖြင့် ဦး ဆောင်။ နှိမ့်ချခြင်း၊ သူတို့၏အဓိက တာဝန်မှာအစွမ်းထက်သောမဟာဗျူဟာများဖော်ထုတ်ခြင်းနှင့်အကောင်အထည်ဖော်ခြင်း အားဖြင့် UCG ၏ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ပတ်သက်၍ တစ် ဦး နှင့်တစ် ဦး နားလည်မှုကို ဆက်သွယ်၍ မြှင့်တင်ရန်ဖြစ်သည်(ထို Klan နှင့်အတူ) သူတို့ရဲ့ shared ရှုပါရုံကို၏ညွှန်ကြားထဲမှာ Gathe- လက်စွပ်ရွေ့လျားသည်။ အချိန်လိုင်းနှင့်အတူရည်မှန်းချက်များသတ်မှတ်ထားကြသည်။ သူတို့ က UCG ၏ပကတိရည်ရွယ်ချက်၏အဓိကရည်ရွယ်ချက်မှကျူးလွန်နေကြသည်။ ဘုရားသခင် နောက်ဆုံးထုတ်ပြန်ချက်၊ ဥပဒေပေးသူထင်ရှား၊ ၎င်း၏လျှောက်လွှာနှင့်၎င်း၏ကာကွယ် စောင့်ရှောက်ရေး။

စကြာဝCustဘုရားအုပ်ထိန်းသူအုပ်ထိန်းသူများ၏အဖွဲ့ဝင်များသည်ဂုဏ်ထူးဆောင်ဆုများ၊ ဆုများ သို့မဟုတ်ဆွဲများကိုလက်မခံနိုင်ပါ။ ၎င်းတို့ကိုမည်သည့်အစိုးရအမျိုးအစားမှရွေးကောက်တင်မြှောက် ခြင်းသို့မဟုတ်ခန့်အပ်ခြင်းမပြုနိုင်ပါ။ မေးမြန်းလျှင်သူတို့သည် unre- warded အကြံပေးလိမ့်မည်။ အကယ်၍ ၎င်းတို့သည်အစိုးရ၏အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်လာပါက၎င်းတို့သည် UCG တွင်ပါ ၀ င်မှုကို ပျက်ပြားသွားပြီးဘယ်တော့မှပြန်လည်ရရှိမည်မဟုတ်ပါ။

မှတ်ချက် ! ၎င်းသည်သက်ကြီးရွယ်အိုများသို့မဟုတ်ထောက်ခံသူများနှင့်မသက်ဆိုင်ပါ။ သူတို့သည် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဆုများ၊ ဆုများသို့မဟုတ်ခေါင်းစဉ်များကိုလက်ခံနိုင်သည်။ ၎င်းတို့သည်မည်သည့်အစိုးရ သို့မဟုတ်ကော်မတီတွင်မဆိုရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရနိုင်သည်။အစိုးရသို့မဟုတ်ကော်မတီသို့ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားသောမည်သည့်အုပ်ထိန်းသူမဆိုဥပဒေပေးသူကိုအသုံးမပြုပါ

လမ်းညွှန်အဖြစ်ထင်ရှားပါ။ Law-Giver Manifest ကိုအသုံးပြုရန် အားထုတ်။ ကြိုးစားရန်။

ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခြင်း-C-Zenturion တစ် ဦး tomake ရှိပါတယ် အမှန်တရား - ထုတ်ပြန်ချက်

အသင်းဝင် လျှောက်လွှာ

ပုံနှိပ်ထုတ်သည် ! ဖြည့် ! စာပို့!
ဤအသင်းဝင်လျှောက်လွှာသည် UCG
ကိုအကြောင်းကြားရန်နှင့်စုရုံးခြင်း
အဖြစ်မှတ်ပုံတင်ရန်အသုံးပြုသည်
၁ ဘုရားသခင် ၁ ယုံကြည်ခြင်း ၁ ဘုရားကျောင်း
စကြာဝCustာအုပ်ထိန်းသူ
အုပ်ထိန်းသူများ

ဒါဟာအစ itemized
Custodian Zenturion စေသည်
စကြာဝCustာအုပ်ထိန်းသူ
များ၏အဖွဲ့ဝင်များ။

နေရာလွတ်များတွင် " ၎င်းတို့၏အမည်ကိုရေးပါ။
အကြီးအကဲများ ' သောရွေးကောက်တင်မြှောက်သော

Custodian Zenturions နှင့်သူတို့၏ကြားနာခြင်း
များကို 'အမှန်တရားဖော်ပြချက် '။



၁st နာမည် (သူ) C. Zenturion: 1st			
နာမည် (SHE) C. Zenturion:			

ကျွန်ုပ်တို့သည်အထက်ဖော်ပြပါအကြီးအကဲများနှင့်အုပ်ထိန်းသူ Zenturion သည်အသင်းဝင်
စည်းကမ်းများကိုလိုက်နာရမည်။ ဘုရားသခင်ကငါတို့ရဲ့သက်သေ၊ တရားသူကြီးပါ
နေ့စွဲ: CG Kalender N-Atm

**အသင်းဝင် အဆိုပါချီးဖောက်လျှင်ဖျက်သိမ်းနိုင်ပါသည့် ဥပဒေပေးသူ
ထင်ရှား။ မည်သည့်ချီးဖောက်မှုကိုမဆိုစုံစမ်းစစ်ဆေးလိမ့်မည်။**

၁ ဘုရားသခင်သည်ငါတို့ခိုလှုံရာဖြစ်တော်မူ၏။
၁ ယုံကြည်ခြင်းသည်ကျွန်ုပ်တို့၏ကျင့်ဝတ်စွမ်းအားဖြစ်သည်။
Law-Giver Manifest သည်ကျွန်ုပ်တို့၏လမ်းညွှန်ဖြစ်သည်!
စကြာဝCustာအုပ်ထိန်းသူများသည်ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုရားရှိခိုးကျောင်းဖြစ်သည်။

